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Antoni Verger: “El PP de Cort és el govern de l’especulació i la
destrucció”
 

Els tres regidors de PSM-IniciativaVerds-Entesa han comparegut en roda de premsa avui per analitzar l’acció de l’equip de
govern de Cort en el compliments dels tres primers mesos. Antoni Verger, Marisol Fernández i Antoni Noguera han detallat
els retalls que Mateu Isern ha dut a terme en aquests 100 dies basats exclusivament en criteris ideològics.

El portaveu municipal, Antoni Verger, ha afirmat que el PP de Cort ha aplicat “retalls profundament sectaris, ja que amb
l’excusa d’una situació econòmica complicada, ha aprofitat per aniquilar o perjudicar serveis com el transport públic o
política lingüística”. En aquest sentit, Verger ha recordat que mentre no hi ha doblers per cultura o serveis socioeducatius,
l’Ajuntament assumeix el cost de 200.000 euros per destruir el carril bici de les avingudes i continuar amb un projecte més
que dubtós com és el Palau de Congressos.

“Així Mateu Isern demostra la manca de coherència i el sectarisme en les decisions de seu equip”. A més, a recordat que no
s’ha proposat “ni una sola mesura per incentivar la reactivació econòmica”. En aquesta línia, el regidor Antoni Noguera
ha afirmat amb contundència que el PP de Palma està demostrant que el seu projecte polític va ser “una gran estafa
electoral”.

Verger sentencia que aquest “és el govern de l’especulació la destrucció, perquè el batle tan sols governa per a uns pocs
poderosos i els seus interessos”. I així ho està demostrant impulsant projectes com el pàrquing de Son Garcies Vell, el centre
comercial de Ses Fontanelles, els edificis Corea o el segon cinturó.

El grup municipal considera especialment greu la manca de projecte global per als comptes municipals. Marisol
Fernández ha recordat que és responsabilitat de l’equip de govern dur endavant accions basades en un pla estratègic global i
rigorós que aporti seguretat i confiança a la ciutadania en moment tan crítics econòmicament com els actuals. “Però estan fent
tot el contrari. Demostren opacitat i manca de transparència. Per exemple, negant l’accés als grups de l’oposició als comptes
de l’Ajuntament”, ha explicat Verger.
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Per contra, el grup municipal ha defensat la seva tasca com a oposició ferma, responsable i que proposa alternatives per
sortir de la crisi en positiu. La moció per incentivar les produccions cinematogràfiques a Ciutat, per exemple, és una de les
propostes més recents que generarà ocupació i beneficis econòmics per a les arques públiques, al mateix temps que pot
enfortir la indústria cultural com a motor econòmica alternatiu.
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PSM-IV-ExM aposta per incentivar els rodatges cinematogràfics
a Palma com alternativa econòmica
 

El grup municipal de PSM-IniciativaVerds-Entesa ha presentat avui en roda de premsa una proposta de reactivació
econòmica per a Palma basada en la cultura com a motor principal. Els regidors Antoni Verger i Marisol Fernández han
explicat que la coalició aposta per la indústria cultural com a alternativa econòmica vàlida i amb molt potencial per sortir
d’aquesta crisi econòmica, “amb solucions imaginatives i que donin respostes a les necessitats de Palma”.
 
Antoni Noguera ha detallat la proposició que es debatrà en el plenari del proper 29 de setembre i que defensa la creació d’un
fons de finançament, que inclogui la iniciativa privada i permeti incentivar fins un 10% del costos que suposaria rodar a
Palma. Sempre en base a tres criteris: la qualitat del projecte, la desestacionalització i la repercussió econòmica sobre les
empreses audiovisuals de Palma.
 
El regidors ecosocialista ha  defensat aquesta proposta per tres aspectes clau: “En primer lloc per l’aportació importantíssima
a l’àmbit cultural que pot realitzar la indústria cinematogràfica. Però també, els rodatges a la nostra ciutat proporcionaran una
promoció internacional turística de gran abast, i finalment les produccions cinematogràfiques que es realitzen a Palma
suposen un benefici directe sobre les indústria del turisme i  l’audiovisual”.
 
En el mateix sentit, Marisol Fernández ha explicat com potenciar la situació estratègica de Palma com a plató de cinema pot
ser un benefici també en l’àmbit laboral. Així, el grup municipal proposa que l’IMFOF creï una línia formativolaboral que
permeti especialitzar professionals. És a dir, que l’empresa municipal ofereixi cursos de formació dirigits a persones que
actualment estan a l’atur i que els hi permeti especialitzar-se en les professions que demanda en mercat cinematogràfic. Per
exemple, guixaires, fusters o vidriers.
 
Els dos regidors han estat d’acord en reconèixer que es tracta d’una proposta pionera a les illes. Per tant, el grup municipal
confia que el proper dia 29 comptarà amb el suport de tots els grups per tal de dur endavant una proposta per diversificar i
crear alternatives econòmiques que ens permetin superar aquesta situació econòmica difícil amb garanties de futur.
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Marisol Fernández proposarà a EMAYA un estalvi de més de
100.000 euros en les despeses en assegurances
 

El grup municipal PSM-IniciativaVerds-Entesa ha estudiat el plec de condicions del concurs que avui horabaixa vol aprovar
el Consell d’Administració d’EMAYA i es mostra contrari a continuar amb una pràctica innecessària i molt costosa com és
la contractació d’un servei de mediació de les assegurances de l’empresa pública municipal que actualment s’embutxaca fins
a un 11’2% de les despeses en les pòlisses.

La regidora ecosocialista Marisol Fernández, com a membre del consell, presentarà avui durant la reunió prevista una
proposta perquè sigui estudiada per la resta de membres per tal d’evitar l’aprovació de l’adjudicació d’un concurs que porta
més de 20 anys realitzant-se.

Fernández proposarà que no s’aprovi aquest punt previst i s’analitzi la seva proposta per tal d’estalviar fins un 11,2% del
cost total en les assegurances, és a dir 101.491 euros, del total actualment contractat i que ascendeix fins a 905.518 euros.
Segons el plec de condicions del concurs, l’empresa intermediària pot cobrar, a través de la companyia asseguradora, un
màxim de: un 8% del cost per les assegurances de vehicles, un 15% en les de responsabilitat civil i fins un 17’50% en danys
materials, i un 1% en les assegurances de vida.

Aquest percentatges poden repercutir a favor de l’empresa si EMAYA contractés i gestionés directament aquestes pòlisses.
Marisol Fernández ha comprovat que l’empresa té capacitat per a fer-ho tal i com reconeix la memòria que justifica l’inici de
l’expedient de contractació del servei de mediació.

 

La regidora confia que els membres del Consell d’Administració valoraran positivament la seva proposta i la tindran
en consideració tenint en compte que suposa un estalvi important per a l’empresa pública sobretot en un moment de
crisi econòmica greu com l’actual. Marisol Fernández es mostra convençuda que els membres del consell actuaran
amb responsabilitat valorant aquesta proposta com una oportunitat per optimitzar els doblers públics i no
desaprofitar l’oportunitat d’estalviar. 
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PSM-IV-ExM exigeix a Isern que convoqui de manera imminent
les subvencions d’Educació a les APIMAS i centres educatius
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa acusa a Mateu Isern  d’irresponsable per voler retallar en una matèria tan sensible
com l’educació, després de conèixer ahir durant la comissió de Serveis a la Ciutadania que la Regidora d’Educació Ana
Ferriol, encara no sap quan ni amb quina quantia econòmica convocarà les subvencions destinades a les associacions de pares
i mares d’alumnes i als centres educatius..

El regidor sobiranista i ecosocialista, Antoni Noguera, manifesta “la urgència d’aquestes ajudes per tal de seguir mantenint
les subvencions que permeten organitzar activitats imprescindibles per facilitar la conciliació familiar i laboral del difícil dia
a dia de milers de famílies de Palma .És molt greu que a hores d’ara la regidora encara no sàpiga preveure quan i de quina
manera ajudarà als pares i mares i a les escoles, com sempre s’ha fet”.

Amb aquesta partida l’any  2010 es van convocar subvencions per valor de 180.000 euros i va facilitar a les associacions de
pares i mares i a als centres escolars organitzar activitats extraescolars, escoles d’estiu, guarderies, hores de lectura,
matinets, activitats de prevenció, i xerrades formatives per a pares i mares, entre d’altres. A més, aquestes subvencions
serveixen perquè les famílies paguin menys per aquest tipus d’activitats, factor clau per les economies familiars castigades
per la crisi.

“La Regidoria d’Educació té l’obligació de garantir i facilitar la conciliació familiar i laboral dels pares i mares de Palma, i
si es confirma la no convocatòria d’aquestes ajudes, serà francament molt difícil aconseguir-ho” conclou Noguera.
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PSM-IV-ExM insta Cort a mantenir els serveis de joventut: "en
temps de crisi hem d'evitar retrocessos socials"
 

El regidor de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa a l'Ajuntament de Palma, Antoni Noguera, ha registrat una moció per
evitar el desmantellament de la xarxa de serveis de joventut municipals que està duent a terme l'equip de govern municipal
del PP. La moció, que es debatrà en el proper plenari de dia 29 de setembre, té com a objectiu que es doni continuïtat als
serveis de dinamització socioeducativa als barris (Dínamo) i als campaments de Nadal del serveis de vacances. També insta
Cort a reobrir els Casals de Joves Nord i Ponent.

La coalició municipal qualifica d'imprescindible la xarxa municipal de serveis de dinamització juvenil que realitzen els casals
de joves i el servei de Dínamo tant en l'àmbit sociocultural com educatiu i comunitari arreu dels barris de Palma. "La
presència d'aquesta xarxa és una de les millors inversions per reduir els costs socials i per afavorir la cohesió social i la
convivència, especialment en els barris amb una major diversitat ètnica i cultural", diu Noguera.

El regidor sobiranista i ecosocialista destaca que "per exemple, a Son Gotleu, totes les entitats coincideixen que és
imprescindible intensificar la intervenció socioeducativa amb infants i joves per tal de millorar la convivència a la barriada.
Mentrestant, l'equip de Mateu Isern es dedica a fer tot el contrari. És una greu irresponsabilitat, que es pot corregir aprovant la
moció que presentam al proper plenari".

Antoni Noguera ha comparegut acompanyat pel secretari general dels Joves d'Esquerra Nacionalista (JEN-PSM), Lluís E.
Apesteguia. El jove dirigent nacionalista ha denunciat que "el PP està pegant tisorades a tort i a dret", i que "pretén aplicar
dietes miracle per aprimar l'Administració, però no té en compte que aquestes dietes, si bé poden aprimar molt ràpid, també
tenen conseqüències molt negatives per a la salut". Segons Apesteguia, "la crisi econòmica i social es pot veure perillosament
potenciada per aquestes decisions".

Xifres del 2010 que parlen per sí soles (font: Memòria de Secretaria de l'Ajuntament de Palma)

La paralització, prevista per al proper d'octubre, del Servei de Dinamització Sociocultural, Comunitari i Educatiu (Dínamo)
deixaria a més d'11.300 joves sense aquest servei. Dínamo ofereix activitats socioculturals i educatives als joves de tots els
barris de Palma. Té 51 unitats informatives, amb més de 100 voluntaris, a 18 instituts de Palma. També col·labora amb 343
entitats dels barris: associacions de veïnats, centres de serveis socials, centres educatius i entitats juvenils.

Si finalment, com preveu l'equip de Mateu Isern, s'elimina la campanya de Nadal del Servei de Vacances de l'Ajuntament de
Palma, impedirà que 200 joves no se'n puguin anar de campament, la qual cosa suposarà un greu perjudici per 200 famílies de
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Ciutat. Aquesta activitat suposa una ajuda molt important per a la conciliació laboral i familiar.

D'altra banda, els Casals de Joves dels districtes Nord i Ponent donaven servei a un total de 14.800 joves d'aquestes barriades
(12.566 a Nord i 2.239 a Ponent). A més, aquests casals van cedir els seus espais a col·lectius i entitats juvenils en 356
ocasions.
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“El desbloqueig del projecte de Son Garcies Vell suposa que el PP
de Cort premia els infractors urbanístics”
 

El grup municipal PSM-IV-ExM ha criticat durament que el PP hagi reprès el projecte de Son Garcies Vell perquè “no hi ha
cap interès públic que justifiqui la legalització d’una situació irregular d’ocupació d’un sòl rústic”.

Antoni Verger ha explicat als mitjans de comunicació en sortir de la sessió plenària extraordinària d’avui que l’equip de
govern “premia a uns infractors urbanístics i efectua una operació amb un caire especulatiu molt evident”.

El portaveu municipal ha detallat que a les immediacions de Son Garcies Vell hi ha suficient sol urbanitzable que podria
complir la mateixa funció d’aparcament de vehicles de rent a car “però el PP de Cort prefereix requalificar sòl rústic,
legalitzant una ocupació irregular”. 

Legalitzar l’ocupació de sòl rústic per part d’empreses multinacionals de rent a car evidencia que el PP governa a
l’Ajuntament de Palma per satisfer els interessos particulars. “Queda clar que el senyor Isern governa per uns quants
poderosos i els seus interessos s’imposen per damunt de l’interès general”.
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El PP nega l’accés als comptes de l’Ajuntament de Palma
 

El grup municipal de PSM-IniciativaVerds-Entesa va presentar fa més d’un mes una sol·licitud per acreditar dues persones
del grup per tal d’accedir al SICALWIN, el programa informàtic de comptabilitat de l’Ajuntament de Palma. Un dret que el
grup municipal reclama com a legítim per tal d’exercir una oposició responsable.

El seu portaveu, Antoni Verger, lamenta que el PP de Cort negui l’accés del grup als comptes públics perquè al mateix temps
està negant la possibilitat de poder comprovar que els anuncis mediàtics que realitza l’equip de govern són certs. La coalició
sobiranista i ecosocialista considera necessari estar al corrent de la informació comptable tal i com ho estava el PP a
l’oposició durant la legislatura passada.

El grup municipal veu com un mes després de la petició encara no s’ha concedit l’accés, i per tant fa impossible que els
regidors del PSM-IniciativaVerds-Entesa puguin corroborar, per exemple, que el deute del Consorci Riba és cert i ascendeix
a 200.000 euros. En el mateix sentit, la coalició confia poder accedir al SICALWIN per tal de comprovar d’on han tret els
gairebé 200.000 euros que ha costat destruir el carril bici de les Avingudes de Palma.
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PSM-IV-ExM denuncia la tria política que el PP vol fer del
director del Casal Solleric
 

El grup municipal de PSM-IniciativaVerds-Entesa a Palma ha instat l'equip de govern de Cort a retirar la convocatòria per a
l'elecció de la nova direcció de la Fundació Espai d'Art, perquè no compleix el Codi de Bones Pràctiques als Museus i
Centres d'Art. La coalició sobiranista i ecosocialista denuncia que el procés de selecció que ha obert el nou govern municipal
del PP està dirigit per una comissió avaluadora integrada majoritàriament per càrrecs polítics de l'equip de Mateu Isern (entre
d'altres, els regidors de Cultura i Esports i de Comerç, Treball i Joventut, a més de la coordinadora de l'àrea de Cultura), i de
la qual s’ha exclòs a l’oposició. Des del PSM-IV-ExM consideren que l'elecció de la nova direcció de la Fundació Espai
d'Art hauria de comptar amb la participació dels sectors implicats i regir-se per criteris principalment tècnics i professionals.

Els sobiranistes i ecosocialistes recorden que l'anterior director, Joan Carles Gomis, va ser triat en un concurs obert, on es
valoraven dos ítems: la trajectòria professional (en base a un currículum) i el projecte específic per al Casal Solleric.

Gomis va ser triat per la Comissió Executiva de la Fundació (en què hi estaven representats tots els grups polítics municipals,
l'Associació d'Artistes Visuals de les Illes Balears, la Reial Acadèmia de Sant Sebastià i professionals de prestigi a títol
personal), i va ser ratificat pel Patronat. Cal precisar que a la Comissió Executiva el govern municipal no tenia majoria, ja que
només tenia 3 vots.

Des del PSM-IV-ExM posen de manifest que els codis de bones pràctiques indiquen que, com a norma general, tota
administració pública que es proposi renovar o crear una institució artística ha de tenir en compte criteris i oportunitats
relacionats amb l’atracció del turisme cultural, la rehabilitació d’entorns urbans degradats, la projecció exterior de la
localitat, etc.

A més a més, una primera bona pràctica en aquesta matèria és establir de manera prèvia o paral·lelament el projecte cultural
que es pretén afrontar amb el nou equipament, per tal de fixar la identitat artística de la nova institució: el seu Projecte
Artístic. I una segona bona pràctica que cal observar és tenir en compte l’opinió, la participació i l’assoliment del màxim
consens possible entre els experts i interlocutors del món de l’art en la definició de l’esmentat Projecte Artístic.

Per això, el grup municipal sobiranista i ecosocialista proposa que es retiri l’actual convocatòria i s’obri un nou procés, en
què les noves bases tenguin en compte la participació d'entitats com ara la UIB, l'AAVIB, l'Associació de Crítics i Comissaris
d'Art, L'Acadèmia de Belles Arts de Sant Sebastià, i el Cercle de Belles Arts, entre d'altres, així com representants de
l’oposició municipal.
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Els regidors de PSM-IniciativaVerds-Entesa visiten Son Gotleu
amb membres de l’Associació de Veïns
 

Antoni Verger, Marisol Fernández i Antoni Verger han acudit aquest dimecres horabaixa al barri de Son Gotleu per parlar
amb representants de l’Associació de Veïns i Veïnes de Son Gotleu per tal de conèixer de primera mà la problemàtica
succeïda aquests dies i quines són les propostes de l’associació per tal d’afrontar les solucions.

Els regidors sobiranistes i ecosocialistes coincideixen amb l’associació de veïns que l’equip de govern de Cort ha de comptar
amb la participació directa de totes les entitats per resoldre les problemàtiques socials del barri. En aquest sentit, també estan
d’acord en què les mesures prioritàries i urgents són de caràcter socioeducatiu. La coalició considera que pensar en el futur
del barri passa per un pla de treball comunitari on els veïns i les comunitats de veïns participin i s’impliquin, amb l’ajuda de
mediadors i educadors, a millorar la convivència.

A més, els regidors han volgut transmetre un missatge de normalitat tant als veïns de Son Gotleu com a la resta de Ciutat
després de les declaracions del batle de Palma, Mateu Isern, en què manifestà inseguretat alhora de visitar el barri. Els
regidors han demostrat que en cap cas han temut per la seva integritat física. En tot cas, el que ha de fer el batle de Palma, per
responsabilitat en primer lloc, és personar-se i interessar-se per la realitat dels ciutadans d’aquesta zona de Ciutat.

Els regidors han mantingut aquesta trobada amb Xisca Pons, vicepresidenta de l’Associació de Veïns i Veïnes de Son Gotleu,
i altres membres de l’executiva de l’associació.
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PSM-IV-ExM acusa Mateu Isern de crear alarmisme social a Son
Gotleu
 

Els sobiranistes i ecosocialistes de Palma acusen el batle de Palma de crear alarmisme social sobretot després de les
declaracions efectuades ahir quan va assegurar que “per motius de seguretat” no visitava el barri. Així mateix, el grup
municipal critica la poca prudència amb què actua el delegat del govern espanyol, Ramon Socies. Tots dos contribueixen a
augmentar una imatge criminalitzada del barri.

La coalició considera que la criminalització dels veïns de Son Gotleu no contribueix a pacificar la situació ni a crear el clima
necessari per abordar amb profunditat els problemes de marginalitat i convivència. “El factor humà és la clau per resoldre
aquest conflicte, i no únicament solucions policials”. Considera que és necessari enfortir i fer més participativa la xarxa
associativa i promoure accions de mediació social per fer possible a mig i llarg termini una convivència pacífica al barri.

Els regidors sobiranistes i ecosocialistes consideren que arribat aquest punt, on l’equip de govern aposta únicament
per l’alarma social i les mesures policials, és necessari mostrar el màxim suport als veïnats per demostrar que la
normalitat és possible i real i reclamar al batle que també hi acudeixi per responsabilitat institucional. De fet, els tres
regidors tenen previst acudir aquest vespre a Son Gotleu per mantenir una trobada informal amb representants d’entitats i
veïns per conèixer de manera directa la problemàtica del barri.

A més, el grup municipal lamenta que l’equip de govern retardi la convocatòria de la Comissió No Permanent de Son Gotleu
perquè tots els grups polítics a Cort pugui ajudar a trobar una solució. Antoni Verger considera urgent convocar-la abans del
proper plenari perquè encara falten més de vint dies. “La situació és d’emergència social”.

Cal recordar, a més, que el delegat del govern espanyol no ha actuat amb la prudència necessària pel que fa a la investigació
policial, ja que va assegurar que el ciutadà nigerià mort ho va resultar quan intentava robar, sense esperar a les conclusions
definitives de la investigació policial. “La comunitat de nigerians i els gitanos, així com tots els ciutadans de Palma,
necessiten poder confiar en la capacitat de les institucions per investigar i esclarir les circumstàncies de qualsevol crim amb
objectivitat”.
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La temeritat del PP amb Corea pot posar al carrer a 19 famílies
ara reallotjades
 

  

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa de Palma es mostra molt preocupada per la manca de responsabilitat institucional de
l’actual equip de govern de Cort que rebutja continuar amb el Pla de Rehabilitació Integral de Corea i alimenta la incertesa
per aquelles famílies que actualment es troben reallotjades en pisos municipals mentre s’executen les obres del bloc XII.

El portaveu municipal, Antoni Verger, qualifica de temeritat l’actitud del regidor d’Urbanisme, Jesús Valls, perquè no
preveu què farà amb les 19 famílies que han confiat en l’Ajuntament de Palma perquè rehabilitin els seus habitatges. Valls
pretén paralitzar les obres en avançat estat d’execució del bloc XII sense haver parlat amb les famílies afectades i
anunciar-los quina solució els hi proporciona.

“És una irresponsabilitat gravíssima que trenca el compromís de l’Ajuntament havia adquirit amb els veïnats durant la
legislatura passada”. Verger lamenta que Valls es plantegi també paralitzar les obres ja en execució perquè suposarà tirar
doblers als fems i deixar a les famílies sense una solució pactada amb l’Ajuntament prèviament.

Sense alternativa a la degradació de Corea

El portaveu sobiranista i ecosocialista, a més, reitera que l’estratègia sense planificació del PP de Cort evidencia una
incapacitat de gestió per part de l’equip d’Urbanisme que crea incertesa sobre el futur de les famílies afectades però també
per al futur del barri que es veu abocat a l’abandonament i la degradació.

Verger, amb tot, insisteix en què el cost total del pla de rehabilitació integral ascendeix només a 23 milions d’euros, dels que
només 10 serien d’aportació municipal, i assegura que el PP infla les xifres del seu pressupost per tal justificar la inviabilitat
del projecte. Tal i com va explicar el portaveu municipal la setmana passada en roda de premsa, la inversió econòmica per
rehabilitar cada bloc és de 1’2 milions d’euros, i no 2’3 com anuncia el PP, ja que les obres del bloc XII en execució s’han
adjudicat per aquest cost.

A més, pel que fa a la construcció del pàrquing, cal tenir en compte que el PP comptabilitza 6 milions que no serien
necessaris invertir tenint en compte que la concessió de l’explotació serviria per assumir el seu cost. Entre d’altres
contradiccions, Valls preveu un cost de 64.000 euros en concepte de lucre cessant pels doblers que deixa d’ingressar
l’Ajuntament mentre té ocupats els pisos municipals que ara habiten les famílies desallotjades. I això, multiplicat per 19. Un
fet del tot incomprensible tenint en compte que l’Ajuntament també podria computar com a lucre cessant solars i locals
municipals buits, llocs d’aparcaments municipals desocupats, per exemple. 
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Isern tudarà 6’5 milions i Corea se seguirà degradant durant
anys si es paralitza el projecte social de rehabilitació integral de
la zona
 

Els regidors de PSM-IniciativaVerds-Entesa, Antoni Verger i Marisol Fernández, han comparegut avui en roda de premsa per
manifestar que la coalició exigeix la continuació del Pla de Rehabilitació integral de Corea per l’important component de
cohesió social que suposa no sol per al barri de Camp Redó sinó per a tota la ciutat de Palma.

El grup municipal exigeix explicacions a l’equip de govern sobre les xifres d’execució del projecte perquè segons els
regidors sobiranistes i ecosocialistes, el PP les ha inflat per poder rebutjar el pla de rehabilitació i permetre l’especulació
urbanística. Amb tot, PSM-IV-ExM assegura que si no se segueix amb el projecte, la reforma quedarà paralitzada perquè el
projecte que pretén el PP requereix una modificació del PGOU i del Pla Territorial, i amb l’actual situació econòmica i
possibilitats de finançament cap empresa promotora seria capaç d’assumir-lo. A més, suposaria tirar al fems 6’5 milions
d’Euros ja gastats en adquisició i rehabilitació de vivendes, expropiacions, etc.

Antoni Verger ha demanat al batle Mateu Isern que “deixi de mentir i inflar les xifres” perquè, segons els càlculs del projecte
heretat de la legislatura passada, el pressupost preveia una inversió per part de l’Ajuntament de 10 milions d’euros, molt
inferior a les xifres que anuncia el PP de Cort. “Demanam a l’actual govern que deixi d’escoltar les veus de l’especulació,
que continuï el projecte i eviti que es podreixi aquesta zona de Palma”.

Com a exemple, Verger ha deixat en evidència les mentides d’Isern ja que la rehabilitació integral del bloc XII, ja
adjudicada, ha costat 1’2 milions d’euros, mentre el batle anuncia que rehabilitar cada bloc suposa 2’4 milions d’euros.

El portaveu municipal, a més, ha recordat que ja l’anterior equip de govern del PP va intentar esbucar Corea amb un fracàs
rotund. El 2005, Cort va treure a concurs la construcció de nous habitatges a Corea però aquest va quedar desert. Amb
aquests antecedents i amb la incertesa sobre la situació econòmica i sobre les intencions de l’actual equip a Cort, la coalició
reclama responsabilitat de govern davant un projecte estratègic per al barri i per a tota la Ciutat.

Pel que fa a la inversió pública, la coalició demana explicacions al PP sobre el 50 milions d’euros que diuen que costa
mantenir el projecte, ja que l’anterior àrea d’habitatge preveia un pressupost de 23 milions d’euros, dels quals l’Ajuntament
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de Palma sol n’hauria d’aportar devers 10 milions, amb un termini d’entre 8 i 10 anys. Renunciant al projecte ja iniciat és
renunciar també als 6’5 milions estatals del Pla d’Habitatge i als 1’5 milions d’euros de Fons Europeus que ja estaven
compromesos.

Per la seva part, la regidora Marisol Fernández ha remarcat que, després dels incidents ocorreguts les darreres hores a Palma,
és més evident que mai la necessitat d’afrontar els problemes de convivència de determinades zones de la ciutat per
contribuir i reforçar la cohesió social entre diferents grups socials i ètnics. El projecte de rehabilitació de Corea ha suposat
quatre anys de feina molt intensa per part de l’anterior regidoria d’Habitatge per tal d’ajudar a integrar urbanísticament però
també socialment als centenars de famílies que habiten en aquesta zona de Palma.

“Aquest projecte és bo i viable perquè té dos components fonamentals: la integració social i la urbanística que han de
permetre aturar la degradació dels habitats d’aquesta barriada”. Marisol Fernández ha explicat que a més de la intervenció
urbanística, també suposa la construcció d’equipaments per a tot el barri del Camp Redó: Centre de dia, casal per infants i
habitatges tutelats; construcció de zones verdes i un pàrquing. Així com dur a terme un projecte de desenvolupament
econòmic, un altre projecte d’integració social i igualtat d’oportunitats ambdós dirigits a persones amb risc d’exclusió i un
altre de foment la societat de la informació a la zona.

Marisol Fernández: “l’actual batle no pot tirar aquest projecte als fems i engegar una campanya de desprestigi sobre la feina
feta durant la legislatura anterior damunt aquest projecte, tan sols per afavorir els interessos privats. Els veïns de Corea es
mereixen poder seguir vivint al seu barri però amb millors condicions, i de retruc beneficiar a tota la ciutat”.
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El PP ataca el transport públic de Palma
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa de Palma alerta de l’atac als serveis públics com en el transport de l’EMT. En
aquest sentit, els regidors reclamen més concreció a l’hora d’anunciar pujades de les tarifes, la supressió de freqüències i
l’eliminació de la gratuïtat per als menors de 16 anys, i rebutgen l’alarma social a la que estan duent a les famílies de Palma. 

 

El PP de Cort ha demostrat tenir nul·la sensibilitat per la mobilitat sostenible de Ciutat, primer amb l’obertura a mitges de
l’eix cívic de Blanquerna, després amb l’eliminació sense consens dels carrils bici d’Avingudes i ara amb l’amenaça sobre
el servei de l’EMT. El grup municipal recorda que seguirà fent la màxima oposició perquè Mateu Isern no torni el fum dels
cotxes als carrers de Palma i posi en perill el manteniment dels serveis públics, tan bàsics en moments de situació econòmica
com l’actual. 

 

A més, el grup municipal es mostra preocupat pels anuncis que el PP de l’Ajuntament ha anat realitzant durant tot el període
estival, ja que sempre s’han tractat de propostes de l’equip de govern que estan creant una alarma social als palmesans ja que
no concreten de quina manera afectaran o quin cost tindran per als usuaris especialment del transport públic.

 

Els regidors sobiranistes i ecosocialistes es mostren contraris a aquesta estratègia que només genera tensió entre els ciutadans
perquè no saben a què s’exposen i evidencia que els equips de Mateu Isern actuen aïlladament sense tenir una estratègia i una
visió global per a la viabilitat econòmica de l’Ajuntament. 
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“El tramvia és la solució als problemes de la mobilitat de la Badia
de Palma”
 

El portaveu del grup municipal sobiranista i ecosocialista, Antoni  Verger, ha comparegut en roda de premsa junt amb regidor
Antoni Noguera  per defensar que el tramvia, mitjà de transport més ràpid i amb més capacitat de transportar usuaris, és la
solució a l’actual saturació de les línees d’autobús que enllacen Palma amb la Platja de Palma.

El tramvia, amb plataforma semisegregada i tracció elèctrica, té una velocitat comercial de 20 km/h. front als 12 km/h. de
velocitat comercial que té l’autobús urbà a una ciutat com Palma. Conclusió: El tramvia és casi el doble de ràpid que el bús
urbà per cobrir els trajectes. El tramvia, pot transportar còmodament 250 persones, amb intervals de fins a cada 5 minuts,
mentre que un bús urbà no pot passar de 120 per trajecte. El tramvia dobla la capacitat de càrrega d’un bús urbà.

En conseqüència, el tramvia és una opció de transport públic potent, sostenible, que milloraria substancialment la
connexió entre Palma i la seva Platja (actualment saturada i incòmode a molt de moments), col·laborant a oferir un
producte turístic de més qualitat a la Platja de Palma, i vertebrant de manera òptima el centre de la ciutat amb els barris de
Foners, Polígon de Llevant, Portitxol, Molinar, Coll de’n  Rebassa, Ca’n Pastilla, Aeroport, Platja de Palma i S’Arenal de
Llucmajor.

NO ÉS CERT QUE ES PUGUIN ACONSEGUIR AMB AUTOBUSOS EL MATEIX NIVELL DE PRESTACIONS QUE SÍ
ACONSEGUEIX EL TRAMVIA

Pel que fa al finançament, des del PSM-IV-ExM som ben conscients dels problemes pressupostaris que tenen ara mateix les
administracions. El que rebutjam radicalment és que es descarti el projecte de tramvia de la badia de Palma, alabat per molt
d’experts en la matèria, sense arguments sòlids. S’han superat moltes fases de la tramitació que han costat devers 2 milions i
mig d’euros que ha sufragat l’Estat, però encara queda redactar el projecte constructiu i el corresponent tràmit d’informació
pública del projecte constructiu abans de poder treure a licitar les obres, cosa que podria tardar entre 18 i 24 mesos amb una
inversió final entorn dels 350 milions d’euros. Així doncs, del que es tracta és que el projecte estigui enllestit pel moment
en què existeixi el finançament necessari, ja sigui 100 % públic estatal (com sempre hem defensat des del PSM-IV-ExM
per compensar a les illes pel greuge de què mai s’hagi invertit en infraestructures ferroviaria mentre a la península s’han
gastat desenes de millons d’Euros en fer AVE’s amb els nostres imposts) o inclús a través d’altres fòrmules mixtes
público-privades en cas que sigui impossible el finançament 100% públic estatal.

El tramvia és una infraestructura necessària i per tant s’hauran de solucionar els problemes de finançament amb les diferents
alternatives que existeixen. El PP no ha dubtat en posar el 100% de finançament públic autonòmic per fer un Palau de
Congressos i un hotel de dubtosa viabilitat, des del moment en què el capital privat va sortir corrensos del finançament de la
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infraestructura.

Els estudis de demanda del tramvia de la badia de Palma, pels 15 quilòmetres entre Plaça Espanya i S’Arenal de Llucmajor,
demostren una possibilitat de captar inicialment entre 12 i 14 millons usuaris anuals. Unes xifres que asseguren la justificació
de la construcció i la viabilitat de l’explotació, que podria quedar equilibrada entre ingressos i despeses. El tramvia NO
GENERARIA DEFICIT d’explotació.

El projecte de tramvia permetrà crear llocs de feina al sector de la construcció i de les noves tecnologies, fent de Palma una
ciutat més còmoda, més accessible i més habitable, millorant la qualitat de vida dels residents i visitants, reduint les emissions
de gasos contaminants i els renous, i afavorint les possibilitats dels sectors comerç, turístic, hoteler, cultural, etc. SI NO ÉS
AMB PROJECTES COM EL DEL TRAMVIA, QUE CREA LLOCS DE FEINA A SECTORS ESTRATÈGICS, COM
PENSA EL PP SORTIR DE LA CRISI? La resposta és clara, el PP només pensa en impulsar projectes urbanístics
especulatius (Ses Fontanelles, destrucció de “Corea”, etc. ) i mentrestant rebutja altres projectes que cerquen satisfer
l’interès general i millorar la qualitat de vida dels ciutadans, com ara els del tren de Llevant o el tramvia de Palma.

El PP demostra amb aquest tema un PROVINCIANISME RANCI. Per un costat, s’enlluerna amb el Metro que tenen
grans ciutats com Barcelona o MADRID i també el volen per Palma, quan 1km. de Metro costa 4 vegades més que 1km. de
tramvia i no hi ha cap possible línia que tengui suficient capacitat de demanda per justificar la seva construcció a Palma. I per
una altra banda, rebutja -fent gala d’un conservadurisme provincià i retrograd esfereïdor- qualsevol projecte modern i
innovador, que faci front a la crisi energètica i pugui alterar i remoure les inèrcies d’una ciutat que ha viscut durant anys
pensant únicament amb el cotxe privat com a forma de desplaçament.

PALMA NECESSITA PROJECTES MODERNS, INNOVADORS, QUE FACIN FRONT A LA CRISI ENERGÈTICA I
QUE MILLORIN LA QUALITAT  DE VIDA DE LES PERSONES I GENERIN LLOCS DE FEINA EN SECTORS
ESTRATÈGICS PER SORTIR DE LA  CRISI. EL PP DEMOSTRA UN PROVINCIANISME RANCI I INSOSTENIBLE
OPOSANT-SE AL TRAMVIA.
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PSM-IV-ExM de Palma denuncia tones de runa d’un abocador
il·legal a Can Pastilla
 

Els regidors de PSM-IniciativaVerds-Entesa han visitat aquest dijous un abocador il·legal a Can Pastilla que des de fa mesos
acumula tones de runa incontroladament. Els veïns de la zona han comprovat com constructors i particulars hi aboquen
constantment les runes de les obres de construcció amb tota llibertat i sense amagar-se’n.

Marisol Fernández i Antoni Noguera s’han reunit amb veïns de Can Pastilla per comprovar l’estat de degradació i
abandonament en què es troba el solar. Els regidors, a més, han pogut evidenciar que es tracta d’una zona de fàcil accés, a
través del carrer Octavi August, i completament oberta al pas dels veïns que passegen pel pinar proper o fins i tot serveix
d’aparcament per altres.

Durant el recorregut dels regidors per la zona han comprovat que en aquest punt s’hi acumulen tones de deixalles de tot
tipus: runes d’obra, mobiliari divers i electrodomèstics.  

La coalició municipal denuncia l’estat del solar i remetrà a l’empresa municipal EMAYA un escrit per tal que l’Ajuntament
intervingui per netejar el solar amb la màxima celeritat possible.
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PSM-IV-ExM denuncia l'existència de dos abocadors il·legals a
Son Sardina
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa de Palma mostra la seva preocupació per l’estat deplorable de dos solars situats a Son Sardina, on
les runes i les deixalles d’obres i restes de poda romanen abandonats des de fa mesos. Els sobiranistes i ecosocialistes sol·liciten a l’equip

de govern de l’Ajuntament de Palma que pos remei a aquests abocaments incontrolats.

Els regidors del grup municipal s’ha reunit amb alguns veïns de Son Sardina per analitzar de prop aquesta problemàtica i han pogut
comprovar amb els seus propis ulls la degradació i l’abandonament d’aquestes dues zones de Son Sardina. En concret, es tracta d’un solar

situat a pocs metres de l’escola municipal on s’hi apilen restes de poda, deixalles d'obra i altre tipus de deixalles, fins i tot electrodomèstics. 

L’estat de l’altre solar encara és més greu perquè impedeix l’ús i el pas dels veïns de Son Sardina al camí que uneix el poble de Palma amb
s’Indioteria. Es tracta del camí de Son Llompart que es troba situat a la carretera de Sóller, entre l’estació de tren i l’aparcament. Els veïns

es queixen que la situació ja s’està allargant massa mesos i reclamen solucions.

El grup municipal demanarà explicacions a Emaya i sol·licitarà una actuació immediata per evitar que la degradació d’aquesta abocadors

il·legals pugui produir més perjudicis als veïns de Son Sardina. 
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Miquel Ensenyat insta els diputats i senadors balears a demanar
el referèndum per la reforma constitucional
 

Els candidats de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa al Congrés dels Diputats, Miquel Ensenyat i David Abril, i el
regidor sobiranista i ecosocialista a Palma Antoni Noguera han explicat avui iniciatives en relació a la reforma de la
Constitució pactada entre PP i PSOE per limitar el dèficit estructural de les administracions públiques.

Ensenyat ha criticat la reforma per no haver estat consensuada amb les administracions afectades, especialment comunitats
autònomes i ajuntaments. I ha reclamat als diputats i senadors de les Illes Balears que se sumin a la petició de convocar un
referèndum vinculant perquè els ciutadans de l'Estat es pronunciïn sobre aquesta modificació de la Constitució: "en una
societat que demana cada vegada més diàleg, més transparència i més participació, entenem que una reforma constitucional
d'aquesta magnitud no pot esser una qüestió pactada entre dos grups polítics, tancats en clau i al marge dels ciutadans i de les
administracions afectades".

Per la seva banda, el regidor de Palma Antoni Noguera ha presentat la moció que el grup municipal de PSM-IV-ExM
presentarà en el proper ple, per rebutjar la reforma constitucional pactada entre PP i PSOE. La moció pretén que l'Ajuntament
de Palma es pronunciï a favor de la celebració d'un referèndum, i que manifesti el desacord amb el fet que la reforma "no hagi
estat pactada amb la federació de municipis estatal (FEMP) i limiti l’autonomia financera dels Ajuntaments, amb la
conseqüent i greu problemàtica de no poder exercir correctament les competències dels serveis públics bàsics en temps de
crisi econòmica com aquesta".

Noguera ha explicat que "l'estat ha anat transferint competències, quasi sempre mal dotades, a comunitats autònomes; i els
ajuntaments estan assumint moltes competències que no els pertoquen, sense cap dotació econòmica". El regidor denuncia
que "a la llarga, aquesta reforma escanyarà les administracions que suporten l’estat del benestar, ja que no podran oferir
correctament els serveis públics bàsics. I mentrestant, l'estat manté ministeris postissos amb les competències ja transferides".
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La coalició de Palma engega la campanya amb una jornada de
voluntaris
 

La coalició sobiranista i ecosocialista va organitzar ahir una trobada amb els voluntaris de Palma que estan disposats a
col·laborar amb la campanya electoral per tal d’afrontar amb garanties les properes eleccions generals del dia 20 de
novembre. Els regidors de l’Ajuntament de Palma Antoni Verger, Marisol Fernández i Antoni Noguera van assistir a la
reunió per tal de mostrar el seu compromís amb la campanya i donar suport al candidat de la coalició al Congrés dels
Diputats.

Miquel Ensenyat es va dirigir a les prop de 100 persones presents al Centre Flassaders de Palma, entre elles membres dels
tres partits de la coalició, per explicar com la seva trajectòria personal i professional dins l’àmbit associatiu juvenil l’ha duit
a acceptar aquest repte “sense pensar-ho ni un segon”. Ensenyat va recordar que va acceptar ser batle d’Esporles ara fa dues
legislatures perquè creia en els canvis socials i en la capacitat de la política per dur-los a terme. “I encara hi crec”.

En el seu discurs, Ensenyat va engrescar els assistents a la trobada perquè contribueixin a fer arribar a Madrid polítiques
verdaderament progressistes per defensar un model alternatiu tan necessari en un moment com l’actual, en el qual s’està
produint “una crisi social, econòmica però també política”. Així el candidat a les eleccions generals va ressaltar la necessitat
d’anar a Madrid “amb uns ulls que miren, unes orelles que escolten però sobretot una boca que parla i denuncia les
injustícies”.

A l’acte també hi va ser present el responsable de coordinar la campanya i ex senador Pere Sampol qui va tenir unes paraules
també per als presents animant-los “a recuperar la il·lusió”. Sampol va recordar que no només està en joc qui governarà els
propers quatre anys, “sinó que està en joc l’estat del benestar, és a dir, els drets a la seguretat social, l’atur, la sanitat, o a
l’educació laica i gratuïta.
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A més, Sampol va fer referència al canvi en la llei electoral que obliga als partits a presentar un 0,1 per cent dels avals segons
els cens electoral de cada comunitat. “Si ara ens obliguen a sortir al carrer, i si necessitem 800 avals, idò en recollirem 8.000
amb la vostra ajuda, la dels voluntaris”.
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Comptam amb tu: avala la candidatura de la coalició
PSM-IV-ExM per a les eleccions generals del 20-N
 

El sistema electoral espanyol afavoreix els dos partits que s'alternen en el poder, PP i PSOE.

Ara, a més, aquests partits han pactat una reforma electoral que inclou un nou obstacle per limitar la presentació d'altres
candidatures: els partits polítics i coalicions que encara no tenim representació al Congrés dels Diputats estam obligats a
recollir signatures de suport per poder presentar-nos a les eleccions.

Per això, necessitam la teva ajuda, i volem comptar amb el teu suport. Apunta’t a la web de la coalició
PSM-IniciativaVerds-Entesa, i t’avisarem quan i on podràs signar.

Moltes gràcies!
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